
Onze informatie avond is succesvol verlopen. 74 Personen waren aanwezig. Mevr. Boschker heeft 

uitgebreid gesproken over de tegenstellingen in de Sustainable Development Goals, als ook de 

werkwijze omtrent transities aan gekaard, waar een duidelijk patroon in te herkennen is. Binnenkort 

volgt een audio opname van de presentatie. Wilt u ook eens geïnformeerd worden over de keerzijde 

van de Sustainable Development doelen? Ons inziens heel belangrijk om een goede mening te 

kunnen vormen en de juiste besluiten te kunnen nemen, schroom niet en informeer naar de 

mogelijkheden. 

Nadat mevr. Boschker gesproken had, nam dhr. Gebbink het woord over. Hij sprak over de 

beleidstukken waar de visies zelfs tot 2120 al in beschreven staan. Waar de bevolking niet over 

geïnformeerd wordt. 

 

In grote lijnen waren de belangrijkste zaken uit zijn presentatie: 

In alle plannen wordt geen rekening met de wensen van de mens gehouden, er vindt weinig 

transparantie plaats en er vindt zeer eenzijdig overleg en informatie overdracht plaats. Water is 

leidend, de mens zal zich hieraan aan moeten passen. Wat betekent dit voor onder gelopen kelders? 

Of gebieden waar mensen wonen en het water zijn gang mag gaan? In hoeverre worden bewoners 

betrokken bij toekomstvisies die hun regio hard treffen en uitgerold worden in samenwerking met 

investeringsbureau's waar door burgemeester en wethouders geen transparantie over gegeven 

wordt? Hoeveel windturbines komen er in de Achterhoek nog bij ten koste van boerengrond? 

 

Willen wij inspraak behouden, dan zullen we onszelf moeten inlezen. Nu meer dan ooit. We zitten 

midden in de grote verbouwing van Nederland. Besluiten binnen gemeenten zullen voor het eind van 

dit jaar genomen moeten worden. Volgend jaar gaan gemeenten grote leningen aan om 

duurzaamheidsdoelen (onderdeel van de Sustainable Development agenda) te halen. In welke mate 

dragen de oplossingen werkelijk bij aan een betere wereld?! Wie draaien er op voor deze leningen? 

En zijn de oplossingen wel in lijn met de problemen waarvoor ze gegeven worden? 

Dit en meer is de revue gepasseerd. Onze volgende infoavond is op 3 April, waar we dieper op SMART 

city Nederland en zijn regio's in zullen gaan. Want waar gaat het met de Achterhoek naar toe? 

Worden wij Euregio of de eerste SDG regio? Een gebied waar we straks niet meer uit mogen, omdat 

ons CO2 budget dat niet toestaat? In hoeverre klopt het verhaal nog? Waarbij we meer aandacht 

zullen hebben voor het CO2 verhaal. 

 


